
 
ПРОТОКОЛ 

№ 7 
 

 
Днес 17.05.2024 г. от 15.00 ч. се проведе заседание на ПК „Младежки 

дейности и спорт“ в Пленарна зала.  
 
На заседанието присъстваха: 
Георги Иванов Георгиев – председател на комисията  
1. Алекс Женев Илиев 
2. Владислав Златков Бакалов  
3. Генадий Христов Атанасов 
4. Евгений Станимиров Йосифов 
5. Николай Стефанов Стефанов 
6. Станислав Юлиев Георгиев 
7. Юлиян Белчев Станев 
8. Юлиян Каменов Губатов 
  
От заседанието отсъстваха: Димо Иванов Димов и Симеон Юлиянов 

Тодоров   
 
Присъстваха още: Павел Попов – зам.-кмет към Община Варна,  Росица 

Николова – адвокат-довереник към Общински съвет – Варна, Кристиан 
Димитров – директор на дирекция „Спорт“, Юрджан Ахмед – директор на ОП 
„Спорт – Варна“, Стоян Петков – общински съветник. 

Председателят на Комисията даде думата на СК „Ахил“ за представяне на 
своите постижения в областта на фехтовката, също за препятствията и 
възможностите пред тях. 

  
Председателят на комисията направи предложение за включване на искане 

от Юрджан Ахмед - директор на ОП „Спорт – Варна“ с рег. № 
РД24013727ВН/16.05.2024 г., относно предоставяне на МСК "Владислав 
Варненчик" за стопанисване и управление на ОП "Спорт – Варна", като 
извънредна точка към т. Разни в дневния ред. 

 
Резултати от гласуването: за - 9; против - 0; въздържали се – 0, 

предложението се приема. 

Стоян Петков направи предложение за включване в дневния ред на 
заявление от Галин Димов – председател на българската конфедерация по кик 
бокс и муай тай с входящ номер №РД24011084ВН/17.04.2024 г., относно 
искане за осигуряване на финансови средства в размер на 45 000 лв., с които 
федерацията по кик бокс и муай тай, съвместно с помощта на Община Варна, 

https://varnacouncil.bg/statut-i-pravomoshtiya/struktura/obshtinski-savetnici-mandat-2019-2023/genadij-hristov-atanasov/


да организира турнир за полупрофесионалисти през летния сезон на входа на 
Морската градина.   

Резултати от гласуването: за - 8; против - 0; въздържали се – 1, 
предложението се приема. 

 
 Председателят на ПК „Младежки дейности и спорт“ подложи на 

гласуване следния 
ДНЕВЕН РЕД: 

 
1. Разглеждане на писмо от Ивайло Борисов – президент на ФК „Черно 

море Варна“ с рег. № РД24010436ВН/10.04.2024 г., относно т.15 „Средства за 
финансово подпомагане на отбори и школи, представляващи Община Варна, 
които се разпределят с решение на Общински съвет – Варна“ по Програма 
„Спорт“ 2024 г. 

2. Разглеждане на писмо от Маргарита Гечева – председател на ЖБК 
„Черно море - Одесос“ с рег. № РД24010588ВН/11.04.2024 г., относно т.15 
„Средства за финансово подпомагане на отбори и школи, представляващи 
Община Варна, които се разпределят с решение на Общински съвет – Варна“ по 
Програма „Спорт“ 2024 г. 

3. Разглеждане на предложение от групата на „Алтернативата“ с рег. 
№РД24010630ВН/11.04.2024 г., относно монтиране на покривала за 
олимпийски басейн „Юлиян Русев“. 

4. Разглеждане на предложение от групата на „Алтернативата“ с рег. 
№РД24010633ВН/11.04.2024 г., относно поддръжка на плувен комплекс 
„Приморски“, дезинфекция на плувни басейни с електролиза. 

5. Разглеждане на предложение от Галин Димов – председател на 
Българската конфедерация по Кикбокс и Муай Тай с рег. № 
РД24012384ВН/29.04.2024 г., относно провеждане на Международна академия, 
обучение и квалификация на спортни рефери и съдии от цял свят. 

6. Разглеждане на предложение на Стелиан Томов – гражданин на Варна, 
колоездач, с рег. №РД24010273ВН/08.04.2024 г., относно изграждане на 
професионална спортна база и спортен комплекс по колоездене във Варна 
„Колодрум варна“. 

6.1. писмо от Стелиан Томов с рег. №РД24010273ВН-001ВН/22.04.2024 г. 
6.2. писмо от Стелиан Томов с рег. №РД24010273ВН-002ВН/24.04.2024 г. 
7. Разни. 
7.1. Разглеждане на искане от Юрджан Ахмед – директор на ОП „Спорт – 

Варна“ с рег. № РД24013727ВН/16.05.2024 г., относно предоставяне на МСК 
"Владислав Варненчик" за стопанисване и управление на ОП "Спорт - Варна". 

7.2. Разглеждане на предложение от Стоян Петков – общински съветник, 
относно заявление на Галин Димов – председател на българската конфедерация 
по кик бокс и муай тай с входящ номер №РД24011084ВН/17.04.2024 г. във 
връзка осигуряване на финансови средства. 



 
Резултати от гласуването: за - 9; против - 0; въздържали се - 0, 

предложението се приема. 

ПЪРВА ТОЧКА 
 

1. Разглеждане на писмо от Ивайло Борисов – президент на ФК „Черно 
море Варна“ с рег. № РД24010436ВН/10.04.2024 г., относно т.15 „Средства за 
финансово подпомагане на отбори и школи, представляващи Община Варна, 
които се разпределят с решение на Общински съвет – Варна“ по Програма 
„Спорт“ 2024 г. 

 
След проведени дебати, председателят на комисията подложи на 

гласуване даване на положително становище на горецитираното писмо и 
препращане към ПК „Финанси и бюджет“ за вземане на окончателно решение.  

 
Резултати от гласуването: за - 9; против - 0; въздържали се - 0, 

предложението се приема. 
 

ВТОРА ТОЧКА 
 

Разглеждане на писмо от Маргарита Гечева – председател на ЖБК „Черно 
море - Одесос“ с рег. № РД24010588ВН/11.04.2024 г., относно т.15 „Средства за 
финансово подпомагане на отбори и школи, представляващи Община Варна, 
които се разпределят с решение на Общински съвет – Варна“ по Програма 
„Спорт“ 2024 г. 

 
След проведени дебати, председателят на комисията подложи на 

гласуване даване на положително становище на горецитираното писмо и 
препращане към ПК „Финанси и бюджет“ за вземане на окончателно решение. 

 
Резултати от гласуването: за - 8; против - 0; въздържали се - 0, 

предложението се приема. 
 

ТРЕТА ТОЧКА 
 

Разглеждане на предложение от групата на „Алтернативата“ с рег. 
№РД24010630ВН/11.04.2024 г., относно монтиране на покривала за 
олимпийски басейн „Юлиян Русев“. 

 
Владислав Бакалов представи горецитираното писмо за информация на 

присъстващите. 
 

ЧЕТВЪРТА ТОЧКА 
 



Разглеждане на предложение от групата на „Алтернативата“ с рег. 
№РД24010633ВН/11.04.2024 г., относно поддръжка на плувен комплекс 
„Приморски“, дезинфекция на плувни басейни с електролиза. 

 
След проведени дебати, председателят на комисията подложи на 

гласуване даване на положително становище на предложението от групата 
на „Алтернативата“ с рег. №РД24010633ВН/11.04.2024 г., относно 
поддръжка на плувен комплекс „Приморски“, дезинфекция на плувни басейни с 
електролиза, и препращане към Кмета на Община Варна и директора на ОП 
„Спорт – Варна“ за действия по компетентност.  

 
Резултати от гласуването: за - 9; против - 0; въздържали се - 0, 

предложението се приема. 
 
Владислав Бакалов направи предложение за искане към ОП „Спорт - 

Варна“, като управляващ ПК „Приморски“, да направи проучване за каптаж на 
минерална вода в близост до ПК „Приморски“, както и използван ли е в 
миналото, има ли причини да спре да се използва?  

 
Председателят на комисията подложи на гласуване даване на 

положително становище за изпращане на писмо до ОП „Спорт - Варна“ за 
проучване наличието на каптаж с гореща минерална вода и причините, поради 
които същата не се използва за нуждите на ПК „Приморски“. 

 
Резултати от гласуването: за - 9; против - 0; въздържали се - 0, 

предложението се приема. 
 

ПЕТА ТОЧКА 
 

Разглеждане на предложение от Галин Димов – председател на 
Българската конфедерация по Кикбокс и Муай Тай с рег. № 
РД24012384ВН/29.04.2024 г., относно провеждане на Международна академия, 
обучение и квалификация на спортни рефери и съдии от цял свят. 

 
След проведени дебати, председателят на комисията подложи на 

гласуване даване на положително становище на горецитираното писмо и 
препращане към ПК „Финанси и бюджет“ за вземане на окончателно решение. 

 
Резултати от гласуването: за - 4; против - 0; въздържали се - 2, 

предложението се приема. 

ШЕСТА ТОЧКА 
 

Разглеждане на предложение на Стелиан Томов – гражданин на Варна, 
колоездач, с рег. №РД24010273ВН/08.04.2024 г., относно изграждане на 



професионална спортна база и спортен комплекс по колоездене във Варна 
„Колодрум варна“. 

6.1. писмо от Стелиан Томов с рег. №РД24010273ВН-001ВН/22.04.2024 г. 
6.2. писмо от Стелиан Томов с рег. №РД24010273ВН-002ВН/24.04.2024 г. 

 
Владислав Бакалов направи предложение за отлагане на точка Шест от 

дневния ред.  
 
Резултати от гласуването: за - 8; против - 0; въздържали се - 0, 

предложението се приема. 

СЕДМА ТОЧКА 

Разни. 

7.1. Разглеждане на искане от Юрджан Ахмед - директор на ОП „Спорт – 
Варна“ с рег. № РД24013727ВН/16.05.2024 г., относно предоставяне на МСК 
"Владислав Варненчик" за стопанисване и управление на ОП "Спорт - Варна". 

 
След проведени дебати, председателят на комисията подложи на 

гласуване даване на положително становище на горецитираното искане и 
препращане към ПК „Собственост и стопанство“ за вземане на окончателно 
решение. 

 
Резултати от гласуването: за - 8; против - 0; въздържали се - 0, 

предложението се приема. 

7.2. Разглеждане на предложение от Стоян Петков – общински съветник, 
относно заявление на Галин Димов – председател на българската конфедерация 
по кик бокс и муай тай с входящ номер №РД24011084ВН/17.04.2024 г. във 
връзка осигуряване на финансови средства. 

 
Владислав Бакалов предложи процедура прекратяване на дебатите. 
 
Резултати от гласуването: за - 6; против - 0; въздържали се - 1, 

предложението се приема. 

След проведени дебати, председателят на комисията подложи на 
гласуване даване на положително становище на предложение от Стоян 
Петков – общински съветник, относно заявление на Галин Димов – 
председател на българската конфедерация по кик бокс и муай тай с входящ 
номер №РД24011084ВН/17.04.2024 г. във връзка осигуряване на финансови 
средства в размер на 45 000 лв. и препращане към ПК „Финанси и бюджет“ за 
вземане на окончателно решение. 

 



Резултати от гласуването: за - 5; против - 0; въздържали се - 2, 
предложението се приема. 

 
Поради изчерпване на дневния ред, заседанието беше закрито от 

председателят на комисията. 
 
Край на заседанието: 16:45 ч. 
 
 
 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА                                                 ПРОТОКОЛИРАЛ: 
ПК „МДС“:      
                          
                          
____________________                                              ____________________ 
/Георги ГЕОРГИЕВ/                                                 /Диана АТАНАСОВА/ 


